	THE MEDITERRANEAN & GO	LI INSUI	/IC/ (I \	NEL COMITAINT-JORDAINT .E.C		
To: Jordan Securities Comm Amman Stock Exchange Company's Name: THE MEI INSURANCE COMPANY-JO Date: 07-09-2025 09:30:54 Subject: The Resolutions Of Meeting	DITERRANEAN & GULF RDAN P.L.C AM			AM 0	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: المتوسط والخل التاريخ: 07-99-2025 9:30:54 الموضوع: نتائج اجتماع الهيئة	
The Ordinary General Assembly Meeting of THE MEDITERRANEAN & GULF INSURANCE COMPANY-JORDAN P.L.C was held on 12:00 On 03-09-2025 at zoom, the shareholders participation in the Assembly Meeting was 83% The following decisions were adopted at the Meeting:-			عقد الساعة 03-99-2025 على 12:00 اجتماع الهيئة العامة العادية لشركة المتوسط والخليج للتأمين-الأردن.وذلك في زوم وبنسبة حضور 83% تم خلال الاجتماع اتخاذ القرارات التالية:-			
Subject: Approving the minutes of the previous year Ordinary General Assembly Meeting			الموضوع: المصادقة على محضر اجتماع الهيئة العامة العادي السابق			
Approving the minutes of the previous year Ordinary General Assembly Meeting which was held on 07-11- 2024			المصادقة على محضر اجتماع الهيئة العامة العادي السابق والمنعقد بتاريخ 07-11-2024			
Subject: Electing the following members (legal entity) and (person) as Board of Directors			الموضوع: انتخاب أعضاء مجلس ادارة (شركة/شخص طبيعي)			
Electing the following as a B	oard of Directors:	1	انتخاب اعضاء مجلس الإدارة للشركة من السادة التالية			
Name	Nationality			الجنسية	اسماؤهم:- الاسم	
Samir Said Murad	Jordanian			أردني	سمير سعيد مراد	
Abd Alrahman Elhassan Elrifai	Non-Jordanian		ŀ	غير أردني	عبدالرحمن الرفاعي	
Walid Mohammed Aljamal	Jordanian			أردني	وليد محمد الجمل	
		$\left\{ \ \ \right\}$		أردني	رشيد جودت الهباب	

غير أردني

عدد المقاعد

Rashid Jawdat Elhabbab

Leila Adnan Hmoud

Jordanian

Non-Jordanian

ليلي عدنان حمود

اسم الشركة

Name of Company	No of Seats	3	شركة المتوسط والخليج للتامين واعادة التامين
شركة المتوسط والخليج للتامين واعادة التامين	3	1	شركة المتوسط والخليج للتامين واعادة التامين ش م ل ميدغلف
MEDGULF INSURANCE CO.LEBANON	1		ل میدغلف
Subject: Other			الموضوع: آخر
Subject: Other Other:			الموضوع: آخر آخر:
,	ussed		